
 

 

David Pequeño 

El punt 2 de l’ordre del dia es posposarà i es farà una sessió extraordinaria del Consell per 

explicar la campanya de recollida comercial. 

S’aprova l’acta del consell anterior.  

El Conseller explica l’evolució de l’atur a cada un dels barris. Les dades son positives. 

Del PDC hi ha 2 projectes a destacar: 

El servei d’acompanyament per comerç d’origen cultural divers per dinamitzar i acompanyar 

el comerç d’origen cultural divers. S’explica en que consisteix el projecte i com les enquestes 

que es realitzen donen informació molt útil sobre la salut i situació dels comerços d’origen 

cultural divers.  En molts casos les entrevistes serveixen per activar serveis  de BASA o districte 

(PAAE, Punt Assessorament Laboral). 

Es mirarà de donar informació sobre l’origen de les llicències dels comerços que porten menys 

de tres anys per saber si son traspassos de llicències entre la comunitat. 

Projecte rutes culturals-comercials “Redescobrim Ciutat Vella”.  

Es faran 15 rutes al districte dividides entre els 4 barris (Raval tindrà 6 rutes i els altres barris 3) 

Del PDE es destaquen aquestes projectes dels 73 que hi ha: 

Projecte amunt persianes: Baixos de Protecció oficial. Es destaca el projecte a Robadors i Sant 

Ramón on hi ha 8 BPO i per tant molta influència al territori.  

PAAE. S’han atès a 233  persones en emprenedoria. 

Banc de recursos mancomuntat de CV. Segueix creixent i consolidant-se. Això implica que 

s’han generat contractacions per part del servei per poder donar cobertura a aquest increment 

de demanda. 

Contractació i compra pública. 

Promoció del retorn social de les empreses al territori e el marc de la RSC. S’ha treballat amb 8 

hotels de CV (Raval i Gòtic) per potenciar les compres al territori. 
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Programa de comerç a punt. Segueix incrementnat la petiicó d’aquest servei ja que està molt 

ben valorat.  De moment s’han atès a 59 comerços fins al setembre.  

Projecte de Persianes netes/vives. S’expliquen els 3 projectes de persianes al districte 

(Barceloneta, Gòtic i Sant Pere, Santa Caterina i la Ribera). 

Impulsem el que fas: S’han presentat  73 projectes i s’han aprovat  28. 

El Convent de Sant Agustí com equipament especialitat en ocupació i joves. S’ha fet una sessió 

d’acollida al Convent enfocada a la comunitat filipina a persones amb dificultat d’accés al 

mercat laboral. 

Punt de defensa als drets laborals. 

Comunicació d’obres i afectacions al territori. S’explica el procediment de comunicació de les 

obres i afectacions del territori. 

Actuacions campanya residus d’establiments comercials. Es valora que cal fer una sessió 

extraordinaria sobre la campanya de recollida comercial.  Es demana que es tingui material 

ebtregable amb la normativa referent a recollida comercial (tríptic, fulletó, etc). Es traslladarà 

al servei de neteja si valoren fer algun entregable. 

Es valorarà fer el pòxim consell de manera hibrida per buscar més participació. 

Xavi Masip comenta que cal estudiar perque hi ha tan poca participació de les entitats. Chacón 

apunta que no s’ha aconseguit cohesionar les entitats socials, comercials i entitats del territori. 

 

Isabel (Barnacentre): 

Pregunta: Demana que s’aporti la documentació prèviament.  

Resposta Conseller: S’aportarà la documentació prèviament al proper Consell per tenir la 

informació amb temps. 

P: Sobre les dades del GESOP demana que es posi en context amb la ciutat i que es profunditzi 

amb tipologia de comerç tancat, canvi de llicències.  

R.C: Caldrà penjar l’estudi del GESOP i valorar quin tipus d’informació es recull a l’estudi i 

aprofundir en la diagnosis. A la propera reunió quinzenal amb associacions de comerciants es 

podrà valorar quines dades serien útils que apareguessin a l’informe.  

P: Sobre BPO fer una valoració global i quin tipus de d’activitats s’hi han instal·lat.  

R.C: Es valora cas per cas les activitats que s’hi desenvolupen. L’activitat econòmica pot 

entendres de moltes maneres però en aquesta tercera convo es valorarà molt l’activitat 

comercial que s’hi instal·la. 

P: Sobre el canal de telegram demana que les AACC siguin informades amb la mateixa celeritat 

que al canal. 

R.C: És un èxit i serveix perquè el comerç no associat estigui informat.  

 



 

 

P: Comerç a punt i digitalització. Cal anar amb compte per mantenir la presencialitat i el tu a tu 

a les botigues ja que la digitalització suposa un cost en quan a transport, contaminació, etc.  

R.C: No és tant en la venta online sinó a poder estar visible online. Cal intentar que tots els 

comerços apareguin a la xarxa. El següent pas ja seria la venda on-line. 

P: Fa diverses preguntes sobre VL 

R.C: Se li faran arribar les respostes per part de districte. 

 

Laura de la Cruz (ERC) 

P: Cal fiscalitzar els BPO 

R.C: Es valora cas per cas les activitats que s’hi desenvolupen. L’activitat econòmica pot 

entendres de moltes maneres però en aquesta tercera convo es valorarà molt l’activitat 

comercial que s’hi instal·la. 

P: Hi ha diferents preguntes que van fer arribar a districte i que encara no han rebut resposta 

sobre les obres de VL. 

R.C: R: S’acorda que ens faran arribar totes les preguntes i se’ls hi donarà resposta per part de 

districte.  

 

Antonio Martinez (AAVV Raval) 

P:Diu que en el Raval no hi ha desenvolupament econòmic. Sempre s’obre el mateix tipus de 

botiga (carnisseria islàmica, fruiteries, souvenirs). 

R.C: David diu que precisament el Raval té molt mix comercial i l’important és identificar que 

falta al barri i ser capaços de trobar a algú disposat a invertir al districte sempre mirant que les 

botigues no ocasionin conflictes als veïns.  

P: Al mercat de la Boqueria, la part de Plaça Gardunya està molt abandonada i cal dinamitzar-

la. 

R.C: David comenta que a la sessió del PDE al Raval es posarà sobre la taula. 

P: S’han de fer obres a Sant Antoni Abad perquè l’acera sigui més gran. 

R.C: es tractarà al proper Consell perquè hi ha uns pressupostos participatius en marxa que 

projecten la reforma d’aquest carrer. 

 

 

 

 

 



 

 

Julia Barea (Cs) 

P: Demana aclariments del Pla de Mobilitat del Raval i sobretot el tema de la C/D. Tot els 

carrers son de pujades i no de baixada. 

R.C: Està creant una mica d’incertesa perquè al fer-se per fases pot generar dubtes entre veïns 

i comerciants i que al principi és normal que això succeeixi fins que tothom s’adapti. Es 

traslladarà la inquietud. 

 

P: Sobre les obres de VL cal explicar com podran entrar i sortir els veïns. 

R.C: S’acorda que ens faran arribar totes les preguntes i se’ls hi donarà resposta per part de 

districte.  

 

Maria Chacón (JxC): 

P:Demana que s’aporti documentació prèviament al Consell perquè la tinguin disponible amb 

temps. 

R.C: S’aportarà la documentació prèviament al Consell per tenir la informació amb temps. 

P: Diu que el Pla de Mobilitat del Raval s’ha fet d’esquenes al comerciant i associacions. Els 

serveis a domicili o de reparacions no estan contemplats.  

R.C: El David diu que no s’han fet d’esquenes al comerç i de fet les associacions Comercials 

estaven convocades al procés participatiu. 

 

Laura Vela (Born Comerç) 

P: Vol deixar constància de la incertesa que provocarà les obres de VL i això genera por entre 

els comerciants. La majoria de carrers de Casc Antic son peatonals i fer VL peatonal els hi 

suposarà un gran problema. El mercat de Santa Caterina no volen que sigui un mercat de 

turisme i les obres de VL ho poden provocar.  

R.C: S’acorda que ens faran arribar totes les preguntes i se’ls hi donarà resposta per part de 

districte.  


